

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

高班畢業禮

- (1)8月5日(星期五)為高班畢業禮，全部高班學生需要在中午12時穿著表演服回本幼稚園集合，然後前往東華三院姚達之紀念小學(元朗)舉行典禮，家長(2位)需於下午1時30分往小學入座，典禮將在下午2時舉行，典禮完結後在小學接回子女。
(當天高班學生上午不用回校上課)
- (2)由於8月8日(星期一)低、幼班學生下午舉行繽紛活動日，故高班半日及全日班學生，當天上午照常上課，中午12時放學。

二零二二年八月四日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 220803
4th August, 2022

Arrangement for K3 graduates

1. 5th August, 2022 (Friday) - Graduation ceremony day. All K3 graduates are requested to put on the performing costume before go back to school at 12:00 noon. The ceremony will be held on TWGHs Yiu Dak Chi Memorial Primary School. Parents (maximum number of person:2) need to arrive the primary school at 1:30 p.m. The ceremony starts at 2 p.m. Please pick up the students after the ceremony at primary school. (Graduates no need to attend the lessons in the morning)
2. 8th August, 2022 (Monday) afternoon is the Fun Day of K1 and K2 students. K3 students come to school in the morning as normal and dismiss at 12:00 noon.